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Verslag vergadering wijkplatform Bemmel Centrum 
 
Datum: 14 januari 2025 
 
De volgende onderwerpen zijn besproken: 

1. Brief Centrumvisie 
Het wijkplatform heeft conform afspraak een brief naar het college van B&W Lingewaard 
gestuurd omtrent de voortgang van de centrumvisie. Wethouder Maarten van der Bos deelt 
mee dat er momenteel gewerkt wordt aan een startnotitie en dat deze in maart/april of mei 
wordt ingediend bij de gemeenteraad. Onze gebiedscoördinator heeft haar collega’s 
aangesproken om bij het opstellen van de startnotitie aandacht te schenken aan de inspraak 
van bewoners. 
De vergadering besluit om, namens de 4 wijkplatforms, een brief te sturen naar Maarten van 
der Bos met als doel om te komen tot een overleg over de wijze van inspraak.  
Daarnaast wordt eenieder gevraagd om goed na te denken over wat wij als wijkplatform 
terugzien willen in de centrumvisie. Dit zal een belangrijk agendapunt zijn in de volgende 
vergadering van ons wijkplatform. 

2. Voortgang bestaande projecten 
- Aanschaf 3 snelheidsmeters met smileys 
- Beweegtuin naast de PIUS X 
- Verbeteren fietsenstalling de Kinkel 
- Inrichten grasveld in de Klappenburg 
 

De 3 snelheidsmeters met smileys zijn besteld evenals de fietsnietjes voor de Kinkel. 
Het agendapunt “Verplaatsen speeltoestellen Ressen naar het terrein naast de Gymzaal” is 
gewijzigd in “Beweegtuin naast de PIUS X”. Het wijkplatform heeft met de beweegcoach en 
de directie van PIUS X gesproken en zowel de beweegcoach als de directie van de PIUS X zijn 
enthousiast over dit idee van een beweegtuin. Er is nog niet gesproken over de concrete 
invulling van de beweegtuin c.q. welk deel van het grasveld hiervoor beschikbaar is. Dit zal in 
een volgend overleg aan de orde komen. Daarnaast zal ook aandacht moeten worden 
besteed aan de financiering van de inrichting. Naast potjes van de Gemeente moeten we 
proberen zoveel mogelijk fondsen aan te schrijven voor een bijdrage. Plan is ingediend bij de 
Gemeente. 

 
Er is nog geen voortgang te melden over het verplaatsen van de bankjes op het grasveld in 
de Klappenburg. 

3. Nieuwe projecten (voor 1 juli 2025 indienen) 
Eenieder wordt gevraagd om na te denken over nieuwe ideeën voor te realiseren projecten 
in 2025. Het liefst voor 1 juli 2025 omdat we dan zelf kunnen beschikken over ons gehele 
budget. Na 1 juli wordt het niet gereserveerde budget in de grote pot van alle wijkplatforms 
gestort en zijn we afhankelijk van anderen om ons resterend budget uit te kunnen geven. 
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Men geeft aan dat een openbaar toilet wordt gemist in Bemmel Centrum evt. gecombineerd 
met een VVV-zuil. Er is een app (HOGE NOOD) beschikbaar waarin alle openbare toiletten 
zijn vermeld.  De app geeft voor Bemmel aan dat men gebruik kan maken van het toilet in 
het Gemeentehuis, de Lidl en BP Tankstation Kok. Bij de Lidl moet men wel eerst de sleutel 
van het toilet vragen. Dit i.v.m. hygiëne. 

4. Rondvraag. 
Onze gebiedscoördinator deelt mede dat zij van de wegbeheerder een lijst met planmatig 
onderhoud van de wegen heeft gekregen. Dit betreft alleen werkzaamheden aan de 
bestrating/asfalt. Men geeft aan dat naast genoemde lijst in het verleden ook door de 
gemeente is toegezegd jaarlijks een lijst voor groot onderhoud aan de wegen (bijv. 
vervanging rioleren) met de wijkplatforms gedeeld zal worden. 
Lingewaard doet is dit jaar ook in Bemmel. 

 
Er wordt gevraagd naar het strooibeleid van de gemeente. Er wordt aangegeven dat vooral 
de Flierenhofstraat richting de Waaldijk problemen oplevert. Dit komt omdat de bestrating 
in slechte staat is.  
Het strooibeleid staat op de website van de gemeente staat. Het strooibeleid is te vinden 
onder: https://www.lingewaard.nl/gladheid-bestrijden.  
Hierop staat tevens een kaartje waarop aangegeven op welke wegen wel/niet wordt 
gestrooid.  

 
 


